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Статья посвящена исследованию изменений, происходящих в преступной деятельности и деятельности правоохранительных органов 
по расследованию преступлений в условиях развития информационных технологий. Автором рассмотрены подходы к исследованию 
феномена информационных технологий в криминалистике. Представлен содержательный аспект информационных технологий, приведены 
их элементы. Предложено понятие информационно-технологического обеспечения криминалистической деятельности, определены и 
сформулированы функциональные свойства информационных технологий, проявляемые в механизме преступной деятельности. Сделан 
вывод о том, что информационные технологии оказывают влияние комплексно на все части криминалистического знания и преступной 
деятельности. 
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TRANSFORMATION OF CRIMINALISTIC AND CRIMINAL ACTIVITIES
IN THE INFORMATION TECHNOLOGY DEVELOPMENT CONDITIONS

Rudykh Aleksey A.
Head of the K Department of the Chief Directorate for the Irkutsk Region of the Ministry of Internal Affairs of Russia

The article is devoted to the study of changes in criminal activity and the activities of law enforcement agencies to investigate crimes in the de-
velopment of information technology. The author considers approaches to the study of the phenomenon of information technology in forensics. 
The substantial aspect of information technologies is considered, their elements are given. The concept of information and technological support 
for forensic activities is proposed, the functional properties of information technologies that are manifested in the mechanism of criminal activity are 
defi ned and formulated. It is concluded that information technology has an integrated effect on all parts of forensic knowledge and criminal activity.
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